
 

 

UKAS Accredited Certification Services for ISO 9001:2015 and ISO 14001:2015  

Now Available in HKQAA 

The Hong Kong Quality Assurance Agency (HKQAA) is pleased to announce the 

attainment of the United Kingdom Accreditation Service (UKAS) accreditation for 

ISO 9001:2015 Quality Management Systems (QMS) and ISO 14001:2015 

Environmental Management Systems (EMS). 

HKQAA received the above accreditations in January and February 2016 

respectively from UKAS. Together with the accreditation from Hong Kong 

Accreditation Service (HKAS), HKQAA now offers UKAS and HKAS accredited 

certification services for ISO 9001:2015 and ISO 14001:2015. 

To ensure certified clients can smoothly convert to the new standards, HKQAA also 

provides a series of certification support services, including training, seminars and 

gap assessments. For further details, please contact us at:  

Email:  hkqaa.mkt@hkqaa.org 

Tel: Hong Kong – (852) 2202 9111  Shanghai      – (86 21) 6876 9911 

 Macau          – (853) 6238 8759  Guangzhou – (86 20) 8383 3777 

 

本局现已提供英国认可局认可之 

ISO 9001:2015 质量管理体系及 ISO 14001:2015 环境管理体系认证服务 

香港品质保证局现提供英国认可局(UKAS)认可的 ISO 9001:2015质量管理体系及 ISO 

14001:2015 环境管理体系认证服务。 

本局分别于 2016 年 1 月和 2 月正式从 UKAS 取得以上两项认可资格，连同早前获得

香港认可处(HKAS)的认可，本局现可提供 UKAS 及 HKAS 认可的 ISO 9001:2015 与

ISO 14001:2015认证服务。 

为协助获认证机构顺利过渡至新标准，本局亦提供相关的培训课程、研讨会和差距评

审等一系列支援服务。欲知更多详情，请联络我们： 

电邮： hkqaa.mkt@hkqaa.org 

电话： 香港 – (852) 2202 9111   上海 – (86 21) 6876 9911 

 澳门 – (853) 6238 8759   广州 – (86 20) 8383 3777 

 

mailto:hkqaa.mkt@hkqaa.org
mailto:hkqaa.mkt@hkqaa.org

